

Title (en)

Scaffolding platform.

Title (de)

Gerüstbühne.

Title (fr)

Plate-forme d'échafaudage.

Publication

EP 0625619 A1 19941123 (DE)

Application

EP 94106718 A 19940429

Priority

DE 4316976 A 19930521

Abstract (en)

The invention relates to a scaffolding platform, in the case of which there are arranged at its two lateral ends, on the wall side, devices for fastening the platform on the wall and two outer supports which extend downwards from the plane of the platform and run on the wall of the structure. The invention consists in the fact that, between the supports (2) and at a distance beneath the horizontal plane defined by the fastening devices (7), provision is made for at least one device (19) for arranging a stop (20) which, in the operating position, projects at right angles with respect to the plane of the wall. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Gerüstbühne, bei der an ihren beiden seitlichen Enden wandseitig Vorrichtungen zum Befestigen der Bühne an der Wand und zwei von der Bühnenebene nach unten sich erstreckende, an der Wand des Bauwerks verlaufende, äußere Stützen angeordnet sind. Die Erfindung besteht darin, daß zwischen den Stützen (2) und in einem Abstand unterhalb der von den Befestigungsvorrichtungen (7) definierten waagerechten Ebene mindestens eine Vorrichtung (19) zum Anordnen eines in Arbeitsstellung rechtwinklig gegen die Wandebene abstehenden Anschlages (20) vorgesehen ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E04G 5/06; E04G 3/00

IPC 8 full level

E04G 3/00 (2006.01); **E04G 3/20** (2006.01); **E04G 5/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 3/20 (2013.01); **E04G 5/06** (2013.01); **E04G 5/062** (2013.01); **E04G 2005/068** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2596442 A1 19871002 - ALCAN [FR]
- [A] US 4821844 A 19890418 - HUFFMAN CARY A [US], et al
- [A] DE 3922722 A1 19900118 - MEYER KELLER NOE SCHALTTECH [DE]
- [A] FR 2516142 A1 19830513 - GOUBAUD MICHEL [FR]

Cited by

DE19736430C1; EP0758041A1; ES2126450A1; FR2906286A1; EP1905921A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0625619 A1 19941123; EP 0625619 B1 19960703; AT E140052 T1 19960715; DE 4316976 A1 19941124; DE 59400394 D1 19960808;
ES 2091659 T3 19961101

DOCDB simple family (application)

EP 94106718 A 19940429; AT 94106718 T 19940429; DE 4316976 A 19930521; DE 59400394 T 19940429; ES 94106718 T 19940429